
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 14-08-2023 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Nils Rohde, Henrik Hansen, Winie Hillemann og Erland 
Kongsdal Pedersen.  
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden 
Banen har været lukket grundet oversvømmelse, men åbnes igen 15. august. MS informerer medlemmerne 
om lukningen. 
Omklædningsrum for damer og herrer er blevet renoveret. 
 
2. Opfølgning på referat fra sidste møde.  
Skilte på tee 41 er kommet. 
JN rykker Norlys for ladestandere. 
Manual for logoer kommer med som punkt på næste møde NR/WH. 
Overvejelser vedr. rekruttering af nye medlemmer på tværs af generationer tages med til 2024. 
JS har møde i denne uge med Trackman om priser til drivingrange. 
 
3. Status økonomi.  
JN gennemgik årets regnskab indtil dato.  
Greenfee følger budgettet. Resultatmæssigt er vi lidt bagud i forhold til budgettet og kan risikere et mindre 
underskud ved årets udgang. 
Vi er p.t. 775 medlemmer. 
Vi forsøger at få vintermedlemmer til at tegne langdistance i stedet for. 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
Nyhedsbrev udsendes slut næste uge med turneringer, resultater, renovering af omklædning, banens 
tilstand m.v. 
 
5. Administration og sekretariat:  
I forbindelse med Players 1 st. er der ikke de store ting, som kræver øjeblikkelig handling. Vi holder øje 
fremover. 
Infomateriale til nye medlemmer er ønskværdigt. WH 
Dresscode er ændret på få punkter. EKP tilretter hjemmesiden og ændrer det til en undermenu. 
 

6. Orientering fra/om udvalg. 
Gratis resten af året for fuldtidsmedlemmer iværksættes igen. 
Danmarksturneringen i weekenden blev aflyst på vores bane grundet banelukningen. Ungdomsholdet er 
udsat til på lørdag, veteranholdet blev afviklet i Hillerød og seniorholdet har trukket sig grundet mangel på 



spillere. 
Ryder Cup har ikke den helt store tilslutning. NR følger op. 
Flere deltagere til klubmesterskabet er ønskværdigt. 
Baneudvalgsmøde afholdes snarligt. NR medtager bestyrelsens ønsker. 
Sponsorarrangement finder sted 22. september med spil og forplejning. JS 
 
7. Årshjul. 

Hillerød Forsyning ønsker en øget udledning af spildevand i Pøle Å. Høringssvar skal ske senest 24. august. 

Da vi af og til har oversvømmelser på banen, har vi ikke brug for mere vand i Pøle Å, 

EKP/KB udfærdiger et høringssvar med billeder som bevis på oversvømmelserne. 

Grundet en uheldig episode med buggykørsel, skal reglerne revideres en smule. NR laver udkast til næste 

møde. 

8. Eventuelt. 

Forslag om ventilation i simulatorrummet fra JN. Vi afventer fortsat tilbud. JS rykker. 

Dansk hole-in-one forsikring er nu muligt til næste udgave af REE Golf Open. 

HH undersøger pris på tryk af logo på poloer. 

Brevsprækken i matchkontoret ønskes blændet af, da den ikke bruges længere. EKP. 

Der er afslutning på Onsdagsmatchen i denne uge med start kl. 17:30. 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 11. september 2023 kl. 17:00. 

 

 

 


